
Protokół Nr XV/20

z posiedzenia Rady Gminy Kolno, które odbyło się w dniu 26 lutego 2020 r.
w sali konferencyjnej Gminnej Biblioteki Publicznej w Czerwonem.

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 11.00, a zakończono o godzinie 11:58

Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu.

Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik do protokołu.

Otwarcia sesji  dokonał  Przewodniczący Rady Gminy – Pan Anastazy Jan
Kalinowski. Powitał przybyłych radnych oraz wszystkich gości.

Przewodniczący  Rady  stwierdził  prawomocność  posiedzenia  Rady.
Nadmienił,  że  na  ogólną  ilość  15  radnych,   udział  w  sesji  bierze  15
radnych, co daje quorum do podejmowania prawomocnych uchwał oraz
wniosków.  Porządek  obrad  sesji  został  dostarczony  radnym   wraz  z
materiałami   na  dzisiejszą  sesję  Rady   w  formie  papierowej.
Przewodniczący  rady  poinformował,  że  na  jego  ręce  wpłynęły  trzy
dodatkowe  projekty  uchwał,  które  zostaną  dodane  do  porządku  obrad.
Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad po zmianach.

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.
5. Informacja  o  pracy   wójta  w  okresie  między  sesjami  i  sposób

wykonania  uchwał  rady gminy.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kolno na 2020 r.
7. Podjęcie uchwały w sprawi zmian WPF na lata 2020 - 2032
8. Podjęcie  uchwały   zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  określenia

wysokości  stawek  opłat  za  zajęcie  pasa  drogowego  w  ciągu  dróg
gminnych, których zarządcą jest Wójt Gminy Kolno.

9. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających na
sołtysa Sołectwa Zaskrodzie.

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu wspierania rodziny w
Gminie Kolno na lata 2020 – 2022.

11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  Dyrektora
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kolnie.

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przekazania  skargi  Wojewódzkiemu
Sądowi  Administracyjnemu  w  Białymstoku  wraz  z  odpowiedzią  na
skargę.

13. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w
sprawie utworzenia Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kolnie.

14. Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmian  ustalenia  maksymalnych  kwot
dofinansowania  opłat  za  kształcenie  nauczycieli pobierane  przez



uczelnie  oraz  specjalności  i  form  kształcenia  nauczycieli,  na  które
dofinansowanie jest przyznawane w 2020 roku

15. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  sprawozdania  z wysokości
średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych  stopniach
awansu  zawodowego  w szkołach  i placówkach  oświatowych
prowadzonych przez Gminę Kolno

16. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  organizacji  wspólnej  obsługi
samorządowych jednostek organizacyjnych Gminy Kolno.

17. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwalę  w  sprawie   utworzenia
Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych

18. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania, wolne wnioski.
19. Zamknięcie posiedzenia.

Radni nie wnieśli żadnych uwag. Porządek obrad został przyjęty , głosami
za – 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymuje się – 0.

Ad. 1. i 2

Jak wyżej.

Ad. 3.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  protokół  z  ostatniej  sesji  Rady
Gminy  Kolno  
Nr XIV/20 z dnia 16 stycznia 2020  r. był wyłożony do wglądu w Referacie
Organizacyjnym  i Spraw Obywatelskich oraz na sali obrad przed sesją. Z
treścią protokołu każdy miał możliwość zapoznania się, w związku z czym
Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag. Ponieważ
żadnych uwag nie wniesiono, Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie
protokołu w napisanym brzmieniu.

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  wniosek  o  przyjęcie
protokołu.  Za  przyjęciem  protokołu  głosowało  15  radnych,  głosów
przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się - zero.  Rada jednogłośnie
przyjęła protokół  Nr  XIV/20  z  dnia   16  stycznia  2020  r.  w  napisanym
brzmieniu.

Ad. 4.

Pan Anastazy Jan Kalinowski  - Przewodniczący Rady -  przechodzimy do 4
punktu tj. interpelacje i zapytania radnych. Żadnych wniosków interpelacji
nie było.

W punkcie tym   uczniowie ze Szkoły Podstawowej im. Marszałka Józefa
Piłsudskiego w Czerwonem przedstawili założenia projektu pt. „ Rok 1920 –
Zachować  Pamięć”  i  zachęcali  radnych  i  sołtysów  oraz  wszystkich
zainteresowanych  do  zaangażowania  się  w  jego  realizację.  Uczniowie



zebrali  też  pieniądze  na  pomoc  choremu  szkolnemu  koledze,  który
przeszedł operację w Centrum Zdrowia Dziecka.

Ad. 5

Pan Anastazy Jan Kalinowski  –  Przewodniczący Rady – przechodzimy do
punktu 5 porządku obrad  tj. sprawozdania Wójta Gminy  Kolno z pracy
między sesjami.
Sprawozdanie przedstawił  Pan Józef Bogdan Wiśniewski Wójt Gminy – W
okresie między sesjami wydałem  15 zarządzeń, które dotyczyły:

-  sposobu wykonania uchwał Rady Gminy Kolno,

- określenia układu wykonawczego budżetu Gminy Kolno na 2020 r,

- zmian w budżecie na 2020 r,

- określenia terminu przeprowadzenia  postępowania rekrutacyjnego oraz
postępowania  uzupełniającego  do  przedszkoli  oraz  oddziałów
przedszkolnych zorganizowanych w szkołach  prowadzonych przez Gminę
Kolno na rok szkolny 2020/2021

- powierzenia stanowiska dyrektora Publicznego Przedszkola w Lachowie

-  powołania  rzeczoznawców  wyznaczonych  przez  powiatowego  lekarza
weterynarii  do  przeprowadzenia  szacowania  wartości  zwierząt  zabitych,
lub poddanych ubojowi albo padłych.

-  powołania  pełniącego  obowiązki  dyrektora  Samorządowej  Instytucji
Kultury.

Ponadto w  okresie sprawozdawczym

Podpisałem umowę na dostawę instalacji fotowoltaicznej na potrzeby stacji
uzdatniania wody w Kumelsku i Zabielu z firmą Arnella sp. z o.o.  na kwotę
307.155,76 zł
Ogłosiłem przetarg  na  przebudowę  i  rozbudowę  Szkoły  Podstawowej  w
Borkowie. Wpłynęła 1 oferta na kwotę 1.470002,52 zł
Ogłosiłem przetarg na dostawę kruszywa do remontów dróg. Wpłynęły 2
oferty i są w trakcie oceny.
Podpisałem umowy  na  sporządzenie  przeglądów okresowych  budynków
będących własnością Gminy Kolno oraz na przeglądy kominiarskie.
Podpisałem  umowę  na  wytyczenie  dróg  gminnych  zgłoszonych  przez
mieszkańców w ramach Funduszu Sołeckiego.
Ogłosiłem zapytanie ofertowe na sporządzenie dokumentacji  technicznej
na  przebudowę  dróg  gminnych  zgłoszonych  w  ramach  Funduszu
Sołeckiego. Wpłynęły 2 oferty i są na etapie oceny.



Uchwały podjęte na ostatniej sesji zostały przekazane do Regionalnej Izby
Obrachunkowej   do  Wojewody  Podlaskiego.   Uchwały  podlegające
publikacji przekazano do Redakcji dziennika Urzędowego.

22  stycznia  w  rocznicę  wybuchu  powstania  styczniowego  wspólnie  z
sekretarzem, radnymi, dyrektorem szkoły w Czerwonem i prezesem Banku
Spółdzielczego w Kolnie złożyliśmy kwiaty i znicze pod krzyżem i tablicą w
Czerwonem upamiętniającą "powstańców styczniowych naszych stron.

26 stycznia brałem udział w 9 już Dniu Seniora organizowanym w Borkowie

2  lutego  w  Białymstoku  odbyłem  spotkanie  w  Regionalnym  Zarządzie
Gospodarki Wodnej

3 lutego odwiedziłem przedszkolaki z pierwszego publicznego przedszkola
w naszej gminie, które powstało w budynku dobudowanym przy szkole w
Lachowie dzięki dofinansowaniu jakie pozyskaliśmy na ten cel

5 lutego w Stawiskach wraz z innymi samorządowcami  uczestniczyłem w
spotkaniu  z  Marszałkiem  Województwa  Podlaskiego  ,  które  dotyczyło
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego w nowej
perspektywie finansowej oraz inwestycji drogowych.

10  lutego  wraz  z  pocztami  sztandarowymi  naszych  szkół  i  delegacją
dyrektorów  uczestniczyliśmy  w  obchodach  80  rocznicy  pierwszej  zsyłki
Polaków na Sybir.

14  lutego  w  świetlicy  CKGK  w  Lachowie  uczestniczyłem  w  konkursie
wokalnym dla dzieci  i młodzieży "Zakochaj się w Gminie Kolno"

W  dniach  15  –  16  lutego  uczestniczyłem  w  uroczystościach  otwarcia
pierwszego dziecięcego oddziału hospicjum na Litwie

18  lutego  odbyło  się  posiedzenie  zarządu  stowarzyszenia  Łomżyńskie
Forum Samorządowe

Uczestniczyłem  w  szeregu  spotkań  sprawozdawczych  w  naszych
jednostkach OSP

Żadnych uwag do sprawozdania nie wniesiono .

Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na
stronie:  ug.kolno  portal.posiedzenia.pl/kolno  (  w  zakładce  transmisja),
archiwum transmisji.

Ad. 6
Skarbnik Gminy Pani Halina Boryszewska przedstawiła projekt uchwały  w
sprawie zmian w budżecie Gminy Kolno na 2020 r. Projekt uchwały był w



szczegółach  analizowany  na  posiedzeniu  Stałych  Komisji  Rady  przed
dzisiejszą sesją. 



Żadnych uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Przewodniczący Rady
zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały . Na stan 15 członków rady w
posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych. W głosowaniu jawnym za podjęciem
uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kolno głosowało 15 radnych,
przeciw – 0 wstrzymuję się – 0.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na
stronie:  ug.kolno  portal.posiedzenia.pl/kolno  (  w  zakładce  transmisja),
archiwum transmisji.

Ad. 7

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kolno na lata 2020 – 2032. Projekt
uchwały  był  w szczegółach analizowany na posiedzeniu  Stałych Komisji
Rady  przed  dzisiejszą  sesją.  Żadnych  uwag  do  projektu  uchwały  nie
wniesiono.  Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie  nad  podjęciem
uchwały  .  Na  stan  15  członków  rady  w  posiedzeniu  uczestniczyło  15
radnych. W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie zmian
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Kolno  na  lata  2020  –  2032.
głosowało 15 radnych, przeciw – 0 wstrzymuję się – 0.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na
stronie:  ug.kolno  portal.posiedzenia.pl/kolno  (  w  zakładce  transmisja),
archiwum transmisji.

Ad. 8

Pan  Andrzej  Kleczyński  Kierownik  Referatu  Komunalnego  przedstawił
projekt  uchwały  w  sprawie zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  określenia
wysokości  stawek  opłat  za  zajęcie  pasa  drogowego  w  ciągu  dróg
gminnych, których zarządcą jest Wójt Gminy Kolno. Projekt uchwały był w
szczegółach  analizowany  na  posiedzeniu  Stałych  Komisji  Rady  przed
dzisiejszą sesją. Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Przewodniczący
Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały . Na stan 15 członków
rady w posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych. W głosowaniu jawnym za
podjęciem uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie określenia
wysokości  stawek  opłat  za  zajęcie  pasa  drogowego  w  ciągu  dróg
gminnych, których zarządcą jest Wójt Gminy Kolno  głosowało 15 radnych,
przeciw – 0 wstrzymuję się – 0. 

Uchwała w załączeniu do protokołu.



Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na
stronie:  ug.kolno  portal.posiedzenia.pl/kolno  (  w  zakładce  transmisja),
archiwum transmisji.

Ad 9

Pan  Adam  Masłowski  Sekretarz  Gminy  przedstawił  projekt  uchwały  w
sprawie  zarządzenia  wyborów   uzupełniających   na  sołtysa  Sołectwa
Zaskrodzie. Projekt uchwały był w szczegółach analizowany na posiedzeniu
Stałych Komisji Rady przed dzisiejszą sesją W związku z rezygnacją złożoną
przez Panią Annę Terepka z pełnienia funkcji sołtysa Sołectwa
Zaskrodzie,  zarządza  się  przeprowadzenie  wyborów  uzupełniających  na
sołtysa wsi Zaskrodzie w terminie do 06 marca 2020 r. Uwag do projektu
uchwały  nie  wniesiono.  Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie  nad
podjęciem  uchwały  .  Na  stan  15  członków  rady  w  posiedzeniu
uczestniczyło 15 radnych. W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w
sprawie zarządzenia  wyborów   uzupełniających   na  sołtysa  Sołectwa
Zaskrodzie głosowało 15 radnych, przeciw – 0 wstrzymuję się – 0. 

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na
stronie:  ug.kolno  portal.posiedzenia.pl/kolno  (  w  zakładce  transmisja),
archiwum transmisji.

Ad. 10

Dyrektor  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  Pani  Ewelina  Przytuła
przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu wspierania
rodziny  w  Gminie  Kolno  na  lata  2020  –  2022. Projekt  uchwały  był  w
szczegółach  analizowany  na  posiedzeniu  Stałych  Komisji  Rady  przed
dzisiejszą sesją. Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Przewodniczący
Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały . Na stan 15 członków
rady w posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych. W głosowaniu jawnym za
podjęciem uchwały w sprawie   przyjęcia Programu wspierania rodziny w
Gminie Kolno na lata 2020 – 2022r.  głosowało 15 radnych, przeciw – 0
wstrzymuję się – 0. 

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na
stronie:  ug.kolno  portal.posiedzenia.pl/kolno  (  w  zakładce  transmisja),
archiwum transmisji.

Ad. 11

Sekretarz Gminy Pan Adam Masłowski przedstawił projekt uchwały w 
sprawie rozpatrzenia skargi  na Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Kolnie. Projekt uchwały był w szczegółach analizowany na 



posiedzeniu Stałych Komisji Rady przed dzisiejszą sesją .Skarga była 
przedmiotem posiedzenia komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  Po 
rozpatrzeniu skargi z dnia 07 lutego 2020 r. złożonej na osobę pełniącą 
funkcję Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kolnie uznano 
skargę za bezzasadną z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu do niniejszej
uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Przewodniczący Rady zarządził
głosowanie  nad  podjęciem  uchwały  .  Na  stan  15  członków  rady  w
posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych. W głosowaniu jawnym za podjęciem
uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi  na Dyrektora Gminnego Ośrodka
Pomocy Społecznej w Kolnie głosowało 15 radnych, przeciw – 0 wstrzymuję
się – 0. 

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na
stronie:  ug.kolno  portal.posiedzenia.pl/kolno  (  w  zakładce  transmisja),
archiwum transmisji.

Ad. 12

Pan  Robert  Nadara  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  przekazania
skargi Wojewódzkiemu Sądowi administracyjnemu w Białymstoku wraz z
odpowiedzią na skargę. Projekt uchwały był w szczegółach analizowany na
posiedzeniu  Stałych  Komisji  Rady  przed  dzisiejszą  sesją. Skargę  na
uchwałę o naruszenie art. 6j ust. 2a w zw z art. 6j ust. 2 Ustawy z dnia 13
września 1996 r.  o utrzymaniu czystości  i  porządku w gminach poprzez
ustalenie pozanormatywnej definicji pojęcia "gospodarstwa domowego", a
nadto  ustalenie  i  zróżnicowanie  stawek  opłaty  za  gospodarowanie
odpadami  komunalnymi  metodą  od  gospodarstwa  domowego,  według
nieprzewidzianego  w  ustawie  kryterium  liczby  osób  w  gospodarstwie
domowym.  Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  i  skarga  został  uznana  za
bezzasadną. Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie  nad  podjęciem
uchwały  .  Na  stan  15  członków  rady  w  posiedzeniu  uczestniczyło  15
radnych.  W  głosowaniu  jawnym  za  podjęciem  uchwały  w  sprawie
przekazania  skargi  Wojewódzkiemu  Sądowi  Administracyjnemu  w
Białymstoku wraz z odpowiedzią na skargę głosowało 15 radnych, przeciw
– 0 wstrzymuję się – 0. 
Uchwała w załączeniu do protokołu.

Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na
stronie:  ug.kolno  portal.posiedzenia.pl/kolno  (  w  zakładce  transmisja),
archiwum transmisji.

Ad. 13

Sekretarz  Gminy  Pan  Adam  Masłowski  przedstawił  projekt  uchwały  w
sprawie  ogłoszenia  jednolitego  tekstu  uchwały  w  sprawie  utworzenia



Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Kolnie. Projekt  uchwały był  w
szczegółach  analizowany  na  posiedzeniu  Stałych  Komisji  Rady  przed
dzisiejszą sesją .  Radni nie wnieśli  żadnych uwag. Przewodniczący Rady
zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały . Na stan 15 członków rady w
posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych. W głosowaniu jawnym za podjęciem
uchwały  w  sprawie ogłoszenia  jednolitego  tekstu  uchwały  w  sprawie
utworzenia Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kolnie głosowało 14
radnych, przeciw – 0 wstrzymuję się – 0. 
Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad. 14

Dyrektor  Zespołu  Obsługi  Placówek  Oświatowych  Pan  Stanisław
Szymańczyk  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  ustalenia
maksymalnych  kwot  dofinansowania  opłat  za  kształcenie  nauczycieli
pobierane przez uczelnie oraz specjalności i form kształcenia nauczycieli,
na które dofinansowanie jest przyznawane w 2020 roku. Projekt uchwały
był w szczegółach analizowany na posiedzeniu Stałych Komisji Rady przed
dzisiejszą  sesją .Radni  nie  wnieśli  żadnych uwag. Przewodniczący Rady
zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały . Na stan 15 członków rady w
posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych. W głosowaniu jawnym za podjęciem
uchwały w sprawie zmian ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania
opłat za kształcenie nauczycieli pobierane przez uczelnie oraz specjalności
i form kształcenia nauczycieli, na które dofinansowanie jest przyznawane
w 2020  głosowało 15  radnych, przeciw – 0 wstrzymuję się – 0. 
Uchwała w załączeniu do protokołu.

 Ad. 15
 Dyrektor  Zespołu  Obsługi  Placówek  Oświatowych  Pan  Stanisław
Szymańczyk  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie przyjęcia
sprawozdania  z wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach
oświatowych  prowadzonych  przez  Gminę  Kolno. Projekt  uchwały  był  w
szczegółach  analizowany  na  posiedzeniu  Stałych  Komisji  Rady  przed
dzisiejszą sesją.
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag. Przewodniczący  Rady  zarządził
głosowanie  nad  podjęciem  uchwały  .  Na  stan  15  członków  rady  w
posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych. W głosowaniu jawnym za podjęciem
uchwały  w  sprawie przyjęcia  sprawozdania  z wysokości  średnich
wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych  stopniach  awansu
zawodowego  w szkołach  i placówkach  oświatowych  prowadzonych  przez
Gminę Kolno głosowało 15  radnych, przeciw – 0 wstrzymuję się – 0. 



Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad. 16

Sekretarz  Gminy  Pan  Adam  Masłowski  przedstawił  projekt  uchwały  w
sprawie  organizacji  wspólnej  obsługi  samorządowych  jednostek
organizacyjnych  Gminy  Kolno. Projekt  uchwały  był  w  szczegółach
analizowany na posiedzeniu Stałych Komisji  Rady przed dzisiejszą sesją.
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag. Przewodniczący  Rady  zarządził
głosowanie  nad  podjęciem  uchwały  .  Na  stan  15  członków  rady  w
posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych. W głosowaniu jawnym za podjęciem
uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi samorządowych jednostek
organizacyjnych  Gminy  Kolno  głosowało  15   radnych,  przeciw  –  0
wstrzymuję się – 0. 
Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad. 17

Sekretarz  Gminy  Pan  Adam  Masłowski  przedstawił  projekt  uchwały  w
sprawie  zmieniającej  uchwalę  w  sprawie   utworzenia   Zespołu  Obsługi
Placówek Oświatowych
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag. Przewodniczący  Rady  zarządził
głosowanie  nad  podjęciem  uchwały  .  Na  stan  15  członków  rady  w
posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych. W głosowaniu jawnym za podjęciem
uchwały w sprawie zmieniającej uchwalę w sprawie  utworzenia  Zespołu
Obsługi  Placówek  Oświatowych głosowało  15   radnych,  przeciw  –  0
wstrzymuję się – 0. 



Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad. 18

W  wolnych  wnioskach  głos  zabrał  sołtys  wsi  Zaskrodzie.  W  związku  z
rezygnacją z funkcji sołtysa podziękowała za współpracę.

Następnie  głos  zabrał  Sołtys  wsi  Wincenta,  odnosząc  się  do  Programu
Czyste  Powietrze.  Według  sołtysa  brak  pomocy  ze  strony  urzędu  w
składaniu wniosków.

Wójt Gminy – odnośnie Programu czyste powietrze, my zgłosiliśmy swój
akces do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska żeby te zadania
móc  przejąć.  Niestety   nie  mamy żadnej  odpowiedzi,  pomimo naszych
upomnień  ,  żadnego  porozumienia.  Wobec  czego  nie  możemy  tych
czynności  wykonywać.  Zgodnie  z  obecnym  prawodactwem   to
zainteresowani  muszą  wejść  w  kontakt  z  Wojewódzkim  Funduszem
Ochrony Środowiska. Tam istnieje taka komórka, która udziela informacji ,
pomocy. Słyszę  od mieszkańców głosy, że to nie działa, że tej informacji
niema. Stąd  też i te moje działania  żeby  na terenie Gminy Kolno była
taka  osoba,  która  by  tej  pomocy  udzielała.  Zwrócimy się  jeszcze  raz  ,
ponieważ   my jesteśmy gotowi  .  Mało  tego  to  jest  dla  nas  dodatkowa
praca, ponieważ musi być stanowisko,  komputer. Z uwagi na to, że jest
zainteresowanie  mieszkańców  będziemy  dalej  ten  temat  ciągnąć,  żeby
taka osoba w ramach porozumienia mogła takie usługi dla mieszkańców
świadczyć.

Następny temat poruszony przez wójta  to Program odbioru folii. Jesteśmy
na  etapie  czekania  na  podpisanie  umowy  z  Wojewódzkich  Funduszem
Ochrony  Środowiska.  Jeśli  takowe  sprawy  będą  miały  miejsce  to
poinformujemy  wnioskodawców,  ci  którzy  złożyli  deklaracje  i  Ci  którzy
mogą być objęci tym wsparciem o naszych konkretnych działaniach.

Ad. 19

Po wyczerpaniu  porządku obrad Przewodniczący rady podziękował radnym
i gościom zaproszonym za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. Na tym
protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała

Beata Żylińska



.
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	Pan Andrzej Kleczyński Kierownik Referatu Komunalnego przedstawił projekt uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego w ciągu dróg gminnych, których zarządcą jest Wójt Gminy Kolno. Projekt uchwały był w szczegółach analizowany na posiedzeniu Stałych Komisji Rady przed dzisiejszą sesją. Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały . Na stan 15 członków rady w posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych. W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego w ciągu dróg gminnych, których zarządcą jest Wójt Gminy Kolno głosowało 15 radnych, przeciw – 0 wstrzymuję się – 0.
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	Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Ewelina Przytuła przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu wspierania rodziny w Gminie Kolno na lata 2020 – 2022. Projekt uchwały był w szczegółach analizowany na posiedzeniu Stałych Komisji Rady przed dzisiejszą sesją. Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały . Na stan 15 członków rady w posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych. W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Programu wspierania rodziny w Gminie Kolno na lata 2020 – 2022r. głosowało 15 radnych, przeciw – 0 wstrzymuję się – 0.
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	Ad. 16
	Uchwała w załączeniu do protokołu.
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	W wolnych wnioskach głos zabrał sołtys wsi Zaskrodzie. W związku z rezygnacją z funkcji sołtysa podziękowała za współpracę.
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	Wójt Gminy – odnośnie Programu czyste powietrze, my zgłosiliśmy swój akces do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska żeby te zadania móc przejąć. Niestety nie mamy żadnej odpowiedzi, pomimo naszych upomnień , żadnego porozumienia. Wobec czego nie możemy tych czynności wykonywać. Zgodnie z obecnym prawodactwem to zainteresowani muszą wejść w kontakt z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska. Tam istnieje taka komórka, która udziela informacji , pomocy. Słyszę od mieszkańców głosy, że to nie działa, że tej informacji niema. Stąd też i te moje działania żeby na terenie Gminy Kolno była taka osoba, która by tej pomocy udzielała. Zwrócimy się jeszcze raz , ponieważ my jesteśmy gotowi . Mało tego to jest dla nas dodatkowa praca, ponieważ musi być stanowisko, komputer. Z uwagi na to, że jest zainteresowanie mieszkańców będziemy dalej ten temat ciągnąć, żeby taka osoba w ramach porozumienia mogła takie usługi dla mieszkańców świadczyć.
	Następny temat poruszony przez wójta to Program odbioru folii. Jesteśmy na etapie czekania na podpisanie umowy z Wojewódzkich Funduszem Ochrony Środowiska. Jeśli takowe sprawy będą miały miejsce to poinformujemy wnioskodawców, ci którzy złożyli deklaracje i Ci którzy mogą być objęci tym wsparciem o naszych konkretnych działaniach.
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